

<b>Styremøte Sør-Rogaland Brukshund klubb, internt dokument</b>			
<b>Emne:</b>		<b>Møtenr.</b>	
Ordinært styremøte		02-20	
<b>Dato:</b>	<b>Kl.</b>	<b>Lokasjon</b>	
03.03.2020	19:00	Klubbhuset på Åsen	
<b>Referat ved:</b>			<b>Signaturodato</b>
<b>Deltakere med stemmerett:</b>			
Bertha, Unni, Irene, Tone, Vilde og Isabelle			
<b>Fraværende:</b>			
Sanna og Eileen			
<b>Kopi til:</b>			
Styremedlemmer			

FASTE SAKER:							
Saksnr.	Sak	Mer informasjon	Ansvarlig	Frist	Ei off.	Status	Vedtak
A1	A1 - Godkjenning av innkalling og dagsorden					Fast sak	
A2	A2 - Godkjenning av referat fra styremøte 25.11.19	<a href="https://docs.google.com/spreadsheets/d/17TYFaSC18tA7bewD3Yh8o_mPpFnT0VgMUBlIIMA4e3-8/edit?usp=sharing">https://docs.google.com/spreadsheets/d/17TYFaSC18tA7bewD3Yh8o_mPpFnT0VgMUBlIIMA4e3-8/edit?usp=sharing</a>				Fast sak	
B	B - Hjemmeside, Facebooksider og Facebookgrupper					Fast sak	
C	C – Regnskap pr. 24.02.20	På bok: 269 639 + 402 948 på sparekonto Utbetalinger over 5000 NOK (25.11.19 - 24.02.20): - Nøkler, agility hinder, lydisolering, regnskapsfører, kurs, Jærutstillingen, dommer,				Fast sak	
D	D - Innkommet post	Diverse faktura				Fast sak	
E	E - Fremtidige møtedatoer	Tirsdag 31.mars kl.18:30				Fast sak	
F	F - Sjekke Årshjul	<a href="https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/arshjul/">https://www.sbk1968.net/2-2/om-klubben/arshjul/</a>	Vilde			Fast sak	Husk å sjekke alle stevnedatoene og at de er i kalenderen, ikke krasjer etc
G	G - Kurs	Innkalle kursansvarlig ved behov				Fast sak	

ÅPNE SAKER									
Saksnr.	Sak	Mer informasjon	Ansvarlig	Frist	Ei off.	Status	Oppgave (pågående)	Vedtak / Forankring	
248/18	Bestilling av flere nøkler	Vi har behov for flere nøkler - skal vi bestille eller opprette nøkkelboks utenfor slik som Rally og AG? Også skrive navn på boksene slik at det er lettere å vite hvilken som er hvilken. Husk å endre kode ofte.	Bertha		<input type="checkbox"/>	Åpen	26.11.2018: Linda sjekker opp 26.08.19: Må begynne å sjekke dugnadstidene, og eventuelt kreve inn nøkler.	01.04.19: Linda sender liste til Bertha over hvem som har nøkler. 03.03.20: Bertha oppdaterer lister og holder i det.	
1/20	Bedriftsavtale (mat - dugnad)	Opprette bedriftsavtale for SBK for bestilling av mat ved dugnader <a href="https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgwxChJpbZWHXrdpJkBzVDzQSQCV">https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/FMfcgwxChJpbZWHXrdpJkBzVDzQSQCV</a>	Tone		<input type="checkbox"/>	Åpen		03.03.20: Tone sjekker opp hvilken avtale som foreligger med Pizzabakeren	
2/20	Momskompensasjon	Klubben må søke om MVA kompensasjon <a href="https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/KtbxLvHHnQpWRwXgGIVKbcHrkhHmdgJV">https://mail.google.com/mail/u/1/#label/Til+neste+dagsorden/KtbxLvHHnQpWRwXgGIVKbcHrkhHmdgJV</a>	Tone	01.06.20	<input type="checkbox"/>	Åpen		03.03.20: Tone sjekker hva som ligger i avtalen med regnskapsfører	
4/20	SBK historie del 2	Kåre Langhelle har skrevet bok om SBK - ønsker denne skal utgis/legge ut <a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxDqxMBscbtgpmjMFZzDHRdksx">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxDqxMBscbtgpmjMFZzDHRdksx</a>	Styret		<input type="checkbox"/>	Åpen		03.03.20: Styret leser gjennom eposten og saken tas opp neste møte	
5/20	Bemyndigede instruktører NKK	<a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGgpXpbTwhHNjdzhqZWKQsWPvRP">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGgpXpbTwhHNjdzhqZWKQsWPvRP</a>			<input type="checkbox"/>	Lukket			
6/20	Foreningskatalogen	Mulighet for SBK å legges til i Tilskuddsportalen og Foreningskatalogen i Stavanger: <a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxDrbnxFZzcyjSNSIXWpkJMPvj">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxDrbnxFZzcyjSNSIXWpkJMPvj</a>			<input type="checkbox"/>	Lukket		03.03.20: Registerer oss ikke her	
8/20	Granulat	Det er veldig mye granulat inne i hallen.	Isabelle		<input type="checkbox"/>	Lukket	03.03.20: Isabelle svarer og henviser til komme med forslag		
10/20	regnskap - kvitteringer	<a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGBmlsGTcmJXPskHqGrfIFDDfm">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGBmlsGTcmJXPskHqGrfIFDDfm</a>	Tone		<input type="checkbox"/>	Åpen	03.03.20: Tone tar dette som en del av samtalen med regnskapsfører		
11/20	Forbedringsforslag støy i hallen	<a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGBmpLKhDdcjnQIWFhISCfmxnF">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGBmpLKhDdcjnQIWFhISCfmxnF</a>	Unni		<input type="checkbox"/>	Åpen	25.11.19: Sjekk om vi kan få gratis befaringsmail sendt. Forslag: sponsorer kan få logoen sin på platen mot at de betaler den de får logo på? Fikk mail av Rune med tilbud om å kjøpe til en god pris, styret har takket ja til dette. 03.03.20: Unni sender epost til Rune og ringer for å avklare: Hvor mye har vi brukt, Hvor mye blir totalen både i kroner og kvadratmeter		
13/20	Gjerder	<a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGBmrdXCCFsNscGdMnRkPbfBbV">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGBmrdXCCFsNscGdMnRkPbfBbV</a>	Unni		<input type="checkbox"/>	Åpen	03.03.20: Unni legger ut på Mittanbud for å skaffe prisoverslag		
18/20	Egen konto til klubbens bankkort?		Isabelle		<input type="checkbox"/>	Lukket	25.11.19: Sofie fikser en egen konto med ca 20 000 kr knyttet til SBK sitt bankkort. 08.01.20: Må bestille nytt kort for å knytte det til en annen konto. Nytt styre kan gjøre dette etter årsmøte. 03.03.20: Styret henviser til refusjonsskjema, eventuelt forskudd.		
19/20	Hundeposten	Ønske om å opprette komite for hundens klubbblad: <a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGCbLSshkrBPqpPFcPgmSPGhhV">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGCbLSshkrBPqpPFcPgmSPGhhV</a>	Isabelle		<input type="checkbox"/>	Åpen	03.03.20 Isabelle svarer Linn at styret ikke ønsker å kjøpe inn software, foreslå bruk av nettside		
20/20	Nye speil i hallen	Ønske om innkjøp av nye speil til hallen: <a href="https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGCbLTgKVRthHHJnQIXsHfsCxH">https://mail.google.com/mail/u/1/?tab=wm&amp;ogbl#inbox/FMfcgwxGCbLTgKVRthHHJnQIXsHfsCxH</a>	Isabelle		<input type="checkbox"/>	Åpen	03.03.20: Isabelle svarer kom med konkret forslag		



